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Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  

  

Den drastiska hyreshöjningen för kommunalägda idrottshallen Gavlehov på över 500 

procent kommer att vara svår för friskolan Prolympia att hantera ekonomiskt. Väljer skolan 

att inte teckna avtal enligt de nya förutsättningarna kommer det innebära att idrottshallen 

ekar tomt i stället för att driva in hyresintäkter. Underhållskostnaderna kvarstår dock.  

 

Vidare framkommer av en artikel i Gefle Dagblad den 2 maj 2025 att Gävle kommuns 

grundskolor kommer från 1 juni att ha en kostnad på 110 kronor i timmen, enligt skolavtalet 

mellan Utbildning Gävle och Kultur och Fritid. Prolympia ska betala 836 kronor i timmen. Vi 

ställer oss högst kritiska till denna särbehandling. 

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

kommunalråd/ordförande:  

 

1. Vilka konsekvenser av att ha tomma idrottshallar har Gävle kommun identifierat? 

2. Vilka konsekvenser kommer detta medföra för eleverna utifrån ett barnperspektiv? 

3. Hur rättfärdigar Gävle kommun det att kommunala och friskolor behandlas på olika 

vis?  

4. Av vilka anledningar avvisar Gävle kommun alternativförslaget som framställts av 

Prolympia? 

5. Hur ställer sig Gävle kommun till att försöka bemöta Prolympias förslag och 

förhandla fram ett nytt avtal till höstterminen? 
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